

Date: 26/08/2024

التاريخ: 2024/08/26

Ref: L/C/1/26824

الإشارة: م و/د ق/1/26824

**To: The Disclosures & Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O Box 54500 - Abu Dhabi – UAE**

السادة/ قسم الإفصاح و الإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**The Securities and Commodities Authority/
Disclosure Department**

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم
الإفصاح الأفاضل

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Announcement concerning the capital decrease of The National Investor PrJSC ("the Company")

**الموضوع: إفصاح بخصوص تخفيض رأس مال شركة
المستثمر الوطني ش م خ ("الشركة")**

With reference to the above-mentioned subject, and pursuant to the special resolution concerning the capital reduction, approved by the shareholders during the Company's general assembly held on 12 July, 2024, and to the announcement disclosed by the Company on 13 August 2024. We would like to inform you that the approved capital decrease, and the return of reduced capital amount which was set to take place on the 26th August 2024, will be delayed. The delay is due to the necessity of obtaining approval from the Ministry of Economy. We are currently in the process of securing this approval and are working closely with the Ministry to ensure that all necessary conditions and requirements are met. Please be assured that this delay is temporary and that the capital decrease and distribution will proceed once the concerned authority's approval has been granted.

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، وبموجب القرار الخاص بشأن تخفيض رأس مال الشركة الذي قام السادة المساهمون بالموافقة عليه خلال اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 12 يوليو 2024، وإلى الإعلان الذي أفصحت عنه الشركة في تاريخ 13 أغسطس 2024. نود أن نبليغكم بأن تخفيض رأس المال المعتمد، وإعادة مبلغ تخفيض رأس المال الذي كان من المقرر أن يتم في تاريخ 26 أغسطس 2024 سوف يؤجل، وأن سبب هذا التأخير يعود إلى تعذر الحصول على موافقة السادة وزارة الاقتصاد إلى اليوم. نحن حالياً بصدد تأمين هذه الموافقة ونعمل بشكل وثيق مع الوزارة لضمان استيفاء جميع الشروط والمتطلبات اللازمة.

We are committed to maintaining transparency and keeping you informed of any developments. We will provide further updates as soon as there is additional information to share.

يرجى التأكد من أن هذا التأخير مؤقت وأن تخفيض رأس المال و التوزيع سيتم بمجرد الحصول على موافقة السلطة المختصة.

Thank you for your understanding and continued support.

نحن ملتزمون بالحفاظ على الشفافية وإبلاغكم بأي تطورات. وسنقدم المزيد من التحديثات بمجرد توفر معلومات إضافية لمشاركتها.

Sincerely,

نشكركم على تفهمكم ودعمكم المستمر.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


رامي حوريه/ المدير التنفيذي
Rami Hurieh/ Managing Director
